
 

Bestyrelsesmøde Grundejerforening   d. 23/1 2024 
 
Tilstede: Kristoffer, Karen, Thorfinn og Jakob 
Afbud: Henrik og Jan 
  
1. Vinterbekæmpelse  
Vi runddeler skriv om vinterbekæmpelse – Med indledning der præciserer at grundejerforeningen 
ikke er et serviceorgan, men situationen pt. er ekstraordinær. 
Vi laver rundgang der præciserer kvarterets vinterbekæmpelse med ansvarlig Kold og Nygaard. 

 
2. Puljeordning – Renovation 
Morten Bo indhenter tilbud om standpladser, og opstarter processen med Kredsløb. Bestyrelsen 
afventer priser på etableringsomkostninger. Jakob ringer til Morten Bo om status, og foreslår at 
tilbud indhentes samtidig med gennemgang af kvarterets vinterbekæmpelse.  
 
3. Fælles møde med Boligkontoret 
Vedr. drift af grønne områder: 

Revner i vejbelægning. 
Oprensning af rendestensbrønde. 
Oprensning af sø 
Evaluering af forrige års Vinterbekæmpelse 

 Grundejerforeningens kontaktperson 
Vedr. årets generalforsamling: 
Intet forslag fra bestyrelsen til årets generalforsamling. 
Jakob laver budget for 2024 – Indhenter udgift fra Boligkontoret inden da.  
 
4. Ændring af foreningens post adresse 
Jakob undersøger om vi kan låne ejendomsfunktionærens brevsprække, ellers køber Kristoffer en 
postkasse.  
 
5. Status på stamvej 
Intet nyt siden sidst - Vi fortsætter arbejdet. 
 
6. Rottebekæmpelse 
Regning modtaget fra Boligkontoret. Der skal undersøges om det er en fortløbende aftale eller en 
forsøgsordning.  
 
7. Status om sti ved stamvej 
Bestyrelsen stiller os til rådighed med vejledning til hvordan forslagsstiller formulerer et 
beslutningsdygtigt forslag.  
 
8. Årets generalforsamling 
Afholdes d. 16. april kl. 19.00. Kristoffer bestiller lokale og spørger Frank om han vil være dirigent.  
 



9. Oversigt over foreningens aftaler 
Vi arbejder på at oprette et fælles dokumentarkiv, i Djursland Banks foreningsportal. 
 
Evt.  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
  

 


